



AGENTIA NATIONALĂ  
PENTRU SIGURANȚA ALIMENTELOR



NATIONAL FOOD SAFETY AGENCY  
НАЦИОНАЛЬНОЕ АГЕНТСТВО  
ПО БЕЗОПАСНОСТИ ПИЩЕВЫХ ПРОДУКТОВ

**CERTIFICAT DE INOFENSIVITATE**  
SAFETY CERTIFICATE  
СЕРТИФИКАТ БЕЗОПАСНОСТИ

107023 din 20.08. 2020 Valabil 17.10.2020

privind respectarea limitelor maxim admisibile (LMA) de reziduuri de pesticide și nitrati  
in producția alimentară de origine vegetală  
in compliance with the Maximum Residue Levels (MRL) for pesticides and nitrates in food of plant origin  
в соответствии с предельно допустимой концентрацией (ПДК) остатков пестицидов и нитратов  
в пищевых продуктах растительного происхождения

**SRL "OZ - VURAL", mun. Chișinău, a/j str. Voluntarilor, 15**

Exportat  
Tara  
Denumire

Country of origin  
Name of operator  
Name of operator

**Mandarine, Portocale.**

Denumirea produselor alimentare în sortiment, indiferent de tipul de ambalaj / year  
Name of products in assortment, regardless the type of packaging

Consum uman Republica Moldova

Pentru consumul uman  
For human consumption

Pentru hrana animalelor  
For animal feed

Exportator: Stargow Fruit Marketing Ltd / Africa de sud, Importat: 17.08.2020

Haștagul lotului

Condiții de depozitare în conformitate cu Hotărârea de Guvern Nr. 1279 din 17.11.2008

Tara de origine

Country of origin

Ceștina apăsătoare scutită

Lotul / numărul

Batch number

Надпись №

1 672 locuri / 23 364, 4 kg

Numărul de ambalaj

Number of packages

Типа упаковки

Cuții de carton, lăzi din plastic

Tipul de ambalaj

Type of packaging

Box number

Raport de încercări Nr. 00885 din 28 iulie 2020

Prezentul certificat atestă că lotul de producție menționat, conform rezultatelor raportului de încercări de laborator, respectă limitele maxime admisibile (LMA) ale reziduurilor de pesticide și de nitrati aprobate de legislația națională.

This certificate attests that the current lot complies with the current legislation, according to the results of the Analytical Report, compliant with the maximum residue levels approved by the national legislation.

Настоящий сертификат удостоверяет, что заявленный партией продовольственный товар соответствует требованиям законодательства Республики Молдова в отношении предельно допустимых концентраций остатков пестицидов и нитратов, утвержденных законодательством Республики Молдова.

The present certificate attests that the mentioned lot of production, according to the results of the laboratory tests report, complies with the maximum residue levels (MRL) of pesticides and nitrates approved by national legislation.

Настоящий сертификат удостоверяет, что упомянутый партией пищевой продукт соответствует требованиям законодательства Республики Молдова в отношении предельно допустимых концентраций остатков пестицидов и нитратов, утвержденных законодательством Республики Молдова.

The present certificate attests that the mentioned lot of production, according to the results of the laboratory tests report, complies with the maximum residue levels (MRL) of pesticides and nitrates approved by national legislation.

Настоящий сертификат удостоверяет, что упомянутый партией пищевой продукт соответствует требованиям законодательства Республики Молдова в отношении предельно допустимых концентраций остатков пестицидов и нитратов, утвержденных законодательством Республики Молдова.

The present certificate attests that the mentioned lot of production, according to the results of the laboratory tests report, complies with the maximum residue levels (MRL) of pesticides and nitrates approved by national legislation.

Настоящий сертификат удостоверяет, что упомянутый партией пищевой продукт соответствует требованиям законодательства Республики Молдова в отношении предельно допустимых концентраций остатков пестицидов и нитратов, утвержденных законодательством Республики Молдова.

The present certificate attests that the mentioned lot of production, according to the results of the laboratory tests report, complies with the maximum residue levels (MRL) of pesticides and nitrates approved by national legislation.

Настоящий сертификат удостоверяет, что упомянутый партией пищевой продукт соответствует требованиям законодательства Республики Молдова в отношении предельно допустимых концентраций остатков пестицидов и нитратов, утвержденных законодательством Республики Молдова.

The present certificate attests that the mentioned lot of production, according to the results of the laboratory tests report, complies with the maximum residue levels (MRL) of pesticides and nitrates approved by national legislation.

Настоящий сертификат удостоверяет, что упомянутый партией пищевой продукт соответствует требованиям законодательства Республики Молдова в отношении предельно допустимых концентраций остатков пестицидов и нитратов, утвержденных законодательством Республики Молдова.

The present certificate attests that the mentioned lot of production, according to the results of the laboratory tests report, complies with the maximum residue levels (MRL) of pesticides and nitrates approved by national legislation.

Настоящий сертификат удостоверяет, что упомянутый партией пищевой продукт соответствует требованиям законодательства Республики Молдова в отношении предельно допустимых концентраций остатков пестицидов и нитратов, утвержденных законодательством Республики Молдова.



**Roman VENGHER**

20.08.2020

Ex. Voicu M

L.S. S.P. A.I.I.



S C \* 0 1 0 7 0 2 3